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Verzelfstandiging 

 

Rotterdam, 5 november 2015 

 

Beste leden, 

 

Tijdens onze vorige ALV van 22 april j.l. hebben we als bestuur aangekondigd dat 2015, maar 

vooral 2016 de jaren van de grote veranderingen zullen zijn. De verzelfstandiging van sport-

complex Nenijto staat op het punt om verwezenlijkt te worden en zo het er nu naar uit ziet, valt 

het beheer van Nenijto per januari 2016 volledig onder Rotterdam Atletiek. 

 

Overdracht beheer Sportcomplex Nenijto 

Vanwege bezuinigingen heeft de gemeente Rotterdam in oktober 2012 besloten het beheer 

van alle gemeentelijke sportterreinen over te dragen aan de verenigingen. Deze transistie is 

redelijk snel verwezenlijkt voor de meeste Rotterdamse sportverenigingen. Atletiekverenigingen 

zijn echter niet te vergelijken met de meeste sportverenigingen doordat ze niet alleen een veld 

nodig hebben, maar ook een kunststofbaan en installaties om de nodige atletiek onderdelen uit 

te kunnen voeren. Daarom heeft het voor Rotterdam Atletiek en PAC als atletiekverenigingen 

ruim twee jaar geduurd voordat het tot een aanvaardbare overeenkomst met de gemeente 

Rotterdam is gekomen. 

 

Werkgroep “Eigen Beheer Nenijto” 

Het overnemen van het volledig beheer van een historisch sportcomplex zoals Nenijto is geen 

sinecure. De werkgroep Eigen Beheer Nenijto is daarom al sinds lange tijd in de weer om alle 

puntjes op de “i” te zetten en het RA bestuur van een deugdelijk advies te voorzien. De 

onderhandelingen met de gemeentelijke instellingen zijn nu in een eindstadium terecht 

gekomen. De contracten voor energie, water en licht zijn overgezet naar RA en het contract 

voor het ophalen van afval is overgezet van de gemeente Rotterdam naar Gansewinkel. Ook is 

een offerte opgevraagd voor het schoonmaken van de gebouwen op de Nenijto.  

 

Onderhoud 

Als eerste is gekeken naar de huidige staat van de opstallen en de installaties. Hierbij is door RA 

aangegeven dat sommige delen van het gebouw of installaties niet voldoen. Denk hierbij aan 

het dak, de verwarmings/heetwater installatie en de legionella bestrijding. De gemeente 

Rotterdam heeft toegezegd deze gebreken te verhelpen, zodat we met goede gebouwen en 

installaties na de verzelfstandiging kunnen starten. 

Het groot onderhoud van het terrein Nenijto wordt door de gemeente Rotterdam gedaan. 

Denk hierbij aan groot onderhoud van de atletiekbaan en het maaien van het middenterrein 

en de grote grasvelden. In een aparte lijst heeft de gemeente Rotterdam aangegeven wat zij 

van RA verwacht op het gebied van klein onderhoud van de terreinen, zoals het maaien van 

de randen van het gras. 

Tevens wordt het onderhoud van de gebouwen aan de vereniging overgedragen. Om dit in 

goede banen te leiden heeft de werkgroep Eigen Beheer Nenijto een eerste aanzet gegeven 

voor een onderhoudsplan voor meerdere jaren, het MOP genaamd. Dit plan wordt door de 
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commissie nog nader uitgewerkt, waarna het aan de nog op te richten commissie Facilitair 

Beheer Nenijto wordt overgedragen. Deze commissie zorgt dan voor de uitvoering van het 

onderhoud. 

 

Vertrek beheerders en wat betekent dit voor ons 

Doordat de onderhandelingen m.b.t. de huur- en gebruikersovereenkomst langer duurden, 

zullen de beheerders pas per 31 december 2015 vertrekken. Vanaf 1 januari 2016 is RA zelf 

verantwoordelijk voor het uitvoeren van de taken van de beheerders, zoals het openen en 

sluiten van de locatie, legionella bestrijding, etc. Het gevolg hiervan is dat het complex overdag 

gesloten is en de baan, kleedkamers, krachthonk en bijvelden alleen toegankelijk zijn 

gedurende de reguliere trainingstijden en voor atleten die hiervoor een aparte afspraak 

hebben gemaakt met de coördinator voor het gebruik van de Nenijto, te bereiken via 

bureau@ra.nl. 

 

Scholen 

De scholen mogen 8 weken per jaar gebruik maken van het Nenijto Complex. Hiervoor krijgt RA 

een vergoeding van de gemeente Rotterdam. Buiten deze tijden moeten er aparte afspraken 

met de scholen worden gemaakt. Tevens mogen er schoolsportdagen op de Nenijto worden 

gehouden. 

 

Begroting 

Je begrijpt dat deze ontwikkelingen financiële consequenties heeft voor onze vereniging. We 

zullen dan ook zuinig moeten zijn met bijvoorbeeld verwarming en verlichting op de Nenijto, 

want deze voorzieningen worden betaald van de contributie van alle leden. Verder is het 

natuurlijk zo dat alles wat we zelf doen een kostenbesparing is. Met een legioen van 1.200 

vrijwilligers zijn daar zeker mogelijkheden hiervoor. In de komende ALV wordt hier verder op in 

gegaan. 

 

Vrijwilligers 

Zoals we tegenwoordig overal horen leven we in de participatie maatschappij en een 

vereniging is dan ook een organisatie voor en door de leden. Daardoor kan met een lage 

contributie worden gewerkt. Het betekent echter wel dat er van de leden verwacht mag 

worden dat zij zich op de een of andere wijze voor de vereniging inzetten. Alleen zeggen “ik 

betaal toch contributie” is echt niet voldoende om een vereniging draaiende te houden. Het 

bestuur is bezig met het actualiseren van het vrijwilligersbeleid en het inventariseren van taken 

waarvan wij verwachten dat ze door de eigen leden gedaan kunnen worden, zodat deze 

werkzaamheden niet aan externe partijen hoeven te worden uitbesteed. Zodra wij daar een 

goed inzicht in hebben zullen we een oproep doen voor vrijwilligers. 

 

Kansen 

De overdracht van het beheer van het complex heeft niet alleen negatieve gevolgen voor de 

vereniging ( zoals toegenomen kosten en grotere inzet vrijwilligers) maar biedt ook zeker kansen. 

RA heeft, onder voorwaarden, nu zelf de regie van gebruik en beheer in handen. Dat betekent 

dat we nieuwe activiteiten kunnen ontplooien, ook overdag. De activiteiten moeten sport- 

en/of maatschappelijk gerelateerd zijn. Dat kan een belangrijke inkomstenbron voor de 

vereniging worden, waarmee we de gestegen kosten deels kunnen opvangen.  
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Goede ideeën voor het gebruik van de baan en/of kantine die sport gerelateerd zijn kunnen 

aan het bestuur gemailed worden via bestuur@ra.nl 

 

 

Dank 

Het bestuur is bij de discussie over de overdracht bijgestaan door de mensen van werkgroep 

Eigen Beheer Nenijto, onder leiding van Louis Haak, bijgestaan door Eric Tournier, Marco 

Schumm en Rob Jansssen, waarbij Louis veel van de intensieve onderhandelingen met de 

gemeente heeft gevoerd. Rob Janssen heeft de voorgestelde contracten steeds bekeken en 

van commentaar voorzien. Marco Schumm bracht financiële kennis in en Eric Tournier heeft alle 

offerte aanvragen en overzettingen van de nutsvoorziening geregeld. 

 

Het bestuur spreekt haar grote dank uit voor de inzet en bereidwilligheid van de leden van de 

werkgroep. 

 

Ik zie je graag op de Algemene Leden Vergadering op 9 december 2015, waar we je nader 

informeren over deze veranderingen en we je vragen akkoord te gaan met de ondertekening 

van de contracten met de gemeente. 

 

Namens het voltallige bestuur, 

 

Joop van Leersum, 

Voorzitter Rotterdam Atletiek 

 


